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Nedeli56e, 09.11.2020.

ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA ,, MESAP-a " d.o.o.

Sjednica je odrLana 6. studenog 2020. godine s podetkom u 15:00 sati u prostorijama
MESAP-a u NedeliSdu, Mardec Josipa 27.

Prisutni dlanovi: Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.:

- Ivan Frlin
- Vjenceslav Hranilovii
- Tomica Novak
- Alenka Sabol
- Ivan Kri5tofi6

Ostali prisutni na siednici: Vitomir Kiri6, direktor MESAP-a d.o.o.

Zaptsni(,ar : Tonka Ml inari i

Dnevni red:

01. Izvje56e o prihodima i rashodima dru5tva MESAP d.o.o. zarazdoblje 01.01. do

30.09.2020.

02. Plan prihoda i rashoda 2a2020. godinu - f . izmjene i dopune

03. Plan prihoda i rashoda 2a2021. godinu

04. Plan prihoda i rashoda 2a2022. i 2023. godinu - projekcija

05. Plan sajmova za202l. godinu

06. Produljenje Ugovora o radu za Tonku Mlinarii

'07. Status direktora Dru5tva MESAP d.o.o. nakon 31.01.2021,. godine

08. Ostala pitania i prijedlozi



Clanovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni dnevni red.

Ad. 1. Izvje5ie o prihodima i rashodima dru5tva MESAP d.o.o. zarazdoblje 01.01. do
30.09.2020.

Ostvareni prihodi DruStva MESAP d.o.o. do 30.09.2020. godine iznose 586.623,57 kuna, a
rashodi 724.532,53 kune. Zbog nepovoljne epidemiolo5ke situacije, te opienito zabranom
odrZavanja manifestacija, sajmova, odrLavanja koncerata i slidno, MESAP d.o.o. ostvario je
nrinus od 137.908,96 kuna, pojaSnjava direktor Dru5tva Vitomir Kirii. Do kraja godine valja
ruradunati troSak amortizacije koji 6e iznositi dodatno joS 90.000,00 kn. U nadi da ie se

ispo5tovati planirane donacije od strane Medimurske Zupanije i Opcine Nedeli5ie do kra.fa

gocline, MESAP d.o.o. bi , bez obzira na situaciju, trebao zavr5iti poslovnu godinu sa

pozitivnim financiiskim rezultatom. Direktor Vitomir Kiric naglaSava kako se rije5io problem
vanjskih elektro ormarica koji su popravlleni uz tro5ak od cca 26.000,00 kuna.
ilan Nadzornog odbora gospodin Ivan Kri5tofic postavlja pitanje ima li smisla planirati
dal.inie poslovanje obzirom na situaciju koja nas je zadesila sa Covid virusom, te Sto na to
pitanje kaZu osnivadi Dru5tva. Direktor Kirii poja5njava kako je u rujnu imao sastanak sa

nadelnikom Opdine Nedeli5ie te Zupanom Medimurske Zupanije kao osnivadima, na kojem je
predloZeno da se napravi anahza prenamjene MESAP-a d.o.o. u poduzetnidki inkubator,
medutim ta ideja jo5 uvijek nije tema rasprave. Odludeno je da MESAP d.o.o. ova te5ka
vremena, uz pomo6 osnivada, pokuSa prebroditi na nalbezbolniji nadin, a nakon toga ce se

vidjeti ima li smisla ili ne, ovisno o epidemiolo5koj situaciji i situaciji u cjelokupnom
gospodarstvu. Predsjednik Nadzornog odbora Ivan Frlin podrZava kontinuitet rada DruStva
narednih nekoliko mjeseci, a nakon toga ie se odludivati Sto i kako dalje.

-['odka ]. iz Dnevnog reda jednoglasno.je prihva6ena.

Ad 2. I'lan prihoda i rashoda 2a2020. godinu - f . izmjene i dopune

Prema planu proraduna za 2020. godinu, predvideno je da Medimurska Zupanija isplati
donaciju od ukupno 500.000,00 kuna, te Opiina NedeliSie 250.000,00 kuna, a od

Ministarstva MESAP d.o.o. nije mogao radunati na prihode, obzirom na to da sajmova nije
bilo. Prema tako planiranim prihodima, smanjili su se i rashodi u vidu smanjenja troSkova
organizacqe sajmova ( najam opreme za Standove, tro5kovi marketinga, dnevnice, gorivo,
reprezentacija itd. ). Od planiranih rashoda tu je troSak amortizaclje koji je planiran na cca

330.000,00 kuna koje Dru5tvo treba osigurati do kraja godine da bi se prema Zakonu to
knjigovodstveno moglo provesti. Predsjednik Nadzornog odbora Ivan Frlin naglaSava da se

MESAP d.o.o. ponaSa Stedljivo, te da se izbjegavaju nepotrebni tro5kovi Sto rezultira
povoljnom financijskom strukturom na kraju svake godine. Direktor poiaSnjava kako su se

prema nalogu Lrpana Meclimurske Zupanije gospodina Matije Posavca, u vidu pomodi
gospodarstvu Medimurske Zupanije, plaie smanjile za lOo/o u tri uzastopna mieseca u 2020.
godini.

Tocka 2. rzDnevnog reda jednoglasno je prihvaiena.



Ad. 3. Plan prihoda i rashoda za202l. godinu

Plan prihoda i rashoda za 2021. godinu napravljen je u nadi da 6e se svi sajmovi redovno
odrLatr, obzirom na to da se trenutno ne moZe znati kakva ce situacija sa virusom biti2021.
godine, stoga su prihodi planirani na 1.467 .000,00 kuna, a rashodi na 1.432.288,00 kuna.

l'odka 3. iz l)nevnog reda jednogiasno.je prihvacena.

Ad. 4. Plan prihoda i rashoda 2a2022. i 2023. godinu * projekcija

Plan prihoda i rashoda 2a2022. i2023. godinu - projekcija takoder je napravljena prema tome
da 6e ukupno poslovanje pro6i u najboljem redu pa su prihodi za 2022. procijenjeni ntr

1.651.000,00 kuna, a rashodi na 1.639.058,00 kuna. Za 2023. godinu plan prihoda iznosi
1.71 1.000,00 kuna, a plan rashoda L684.058,00 kur-ra.

l'odka 4. iz Dnevnog reda jednoglasno je prihvaiena.

Ad.5. Plan sajmovaza2027. godinu

Plan sajmova napravljen je za tri sajma ( MESAP 2021.. MESAPJESEN 2021. i ADVEN'I
NA MESAP-u 2021. godine ), te su odreder-ri tocni datumi odrZavanja. U plan nisu uvrSteni

Regionalni placevi koje MESAP d.o.o. planira odraditi, prvenstveno zbog situacije sa Covid-
19 virusom . Uz to, ostaju slobodni datumi odrZavanja manifestacija koje organizira Turistidka
zajednrca Opiine NedeliS6e, od koje MESAP d.o.o. jo5 nije dobio termine. Direktor Vitomir
Kiri6 nagla5ava kako se ove godine nisu odrZali Dani zahvalnosti i Martinje koje je trebala
organrznati TZ Optine Nedeli5de, upravo zbog zabrane okupljanja veceg broja ljudi prema

odlukama Nacionalnog stoZera civilne za5tite.

Todka 5. iz Dnevnog redajednoglasnoje prihvaiena.

Ad. 6. Produljenje Ugovora o radu za Tonku Mlinari6

Direktor MESAP-a d.o.o. Vitomir Kiric po"iaSniava kako Ugovor o radu djelatnici 'l'onki

Mlinaric zavr5aver 31.12.2020. godine. Na sastanku direktora sa Zupanom Meclimurske
Zupanije Matijom Posavcem i nadehrikom Opiine NedeliSie Darkom Daniom, predloZeno.ic
od strane nadeinika, i prihvaceno od strane Zupana da se Ugovor d.lelatnici prodtZi za L)

mjeseci Sto bi ukupno iznosilo 3 pune godine neprekinutog rada d.lelatnice na Ugovor o radu

na odredeno vrijeme. Predsjednik Nadzornog odbora Ivan Frlin podrLava produljenjc
Ugovora obzirom na to da su to prijedlozi osnivada DruStva, stoga zastupa miSljenje da sc

nasto.ii Sto duZe odrLati kontinuitet poslovanja i stalnih zaposlenika na MESAP-u. ilan
Nadzornog odbora gospodin Tomica Novak postavlja pitanje ho6e li se produljenje Ugovora o

radu za Tonku Mlinarii za 9 mjeseci negativno odraziti na poslovanje u smislu tro5kova
place, obzirom na to da se prihodi trenutno ne ostvaruju i ne zna se do kada ie to tako biti,
odnosno kada ie epidemija zavrSiti. Navodi i l<ako su desto postavljana pitanja mjeStana

Opdine Nedeli5ie o broju zaposlenih na MESAP-u u ovo vrijeme kada se sa.inroi'i i

manifestacije ne smijr: odrLavati, na Sto mu direktor MESAP-a Vitomir Kiri6 odgovara kako

su pitanja bila postavliana i u najboljim vremenima poslovanja DruStva MESAP-a d.o.o.. tc



prodLrljenje Ugovora potkrepljuje dinjenicom da su upravo osnivadi dali ovakav prijedlog
zapo5ljavanja djelatnice, smatrajuii da ie se situacija poboljSati i da ce MESAP d.o.o.

nastaviti poslovati kao i proteklih godina. Vezano na todku 7. Dnevnog reda, direktor ie
pojasnio kako ie se direktorska placa, r-rkoliko se prihvati prijedlog nadelnika i Zupana da se

direktor zaposli na detverosatno radno vrijeme, prepoloviti i da tro5kovi plaie djelatnika
MESAP-a vi5e nece biti u istoi visini kao dosada vei manji. Clan Nadzornog odbora'fomica
Novzrk r:kljuduje se sa miSljenjem kako on nema niSta protiv zapo5ljavanja djelatnice Tonke

Miinarii i ukoliko su Osnivadi takav priyedlog prihvatili, da ce ga prihvatiti i on. U raspravu

se ukljuduje i Clan Nadzornog odbora V.ienceslav Hranilovii koji konstatira da ukoliko se

trcnutni tim d.jelatnika na MESAP-u ne odrZi, da ie kasnije biti teZe opet pokrenuti poslovanje

i osigurati ekipu koja 6e kvalitetno i sa odredenim iskustvom moii nastaviti rad. Predsjednik

Nadzornog odbora Ivan Frlin sagledava dinjenidno stanje te dolazi do zakljudka da Osnivadi

takoder ne bi dopustili da MESAP d.o.o. trpi nepotrebne financijske rashode i smatra da,

ukoliko je to njihov prijedlog, da prema tome oni imaju i namjeru ispoStovati donacije i
osigurati sredstava zarad MESAP-a, u Sto se ubrajaju i tro5kovi placa, dokle god se situacija

sa epidemijom ne popravi. elanica Nadzornog odbora gospoda Alenka Sabol takoder se slaZe

sa zapoSljavanjem djelatnice na 9 mjeseci.

'fodka 6. iz Dnevnog redaiednoglasno je prilrvacena.

Ad. 7. Status direktora DruStva MESAP d.o.o. nakon 31.01.2021. godine

Direktor Vitomir Kiri6 navodi kako nakon 31.01.2021. godine zapodinje njegov status

umirovlienika. Na prijedlog Lupana Medimurske Zupaniie te nadelnika Opdine NedeliSce,

predloZeno je da se od 01.02.2021. godine do 31.12.2021. godine, Viton'rir Kiric zaposli na

cetverosatno radno vrijeme. Prijedlog ie direktor nadelno prihvatio, medutim ni5ta nije
sigurno zbog situacije sa epidemijom. Direktor nagla5ava kako scenarij vrlo lako moZe postati

sve io5iji Sto se tide virusa i da se taj Ugovor lako moZe raskinuti, kako za njega tako i za

djelatnicu Tonku Mlinari6, medutim MESAP d.o.o. 6e nastojati pozitivno poslovati kroz ova

nepovoljna vremena.

Todka 7 . rzDnevuog reda jednoglasno je prihvaiena.

Ad. 8. Ostala pitanja i prijedlozi

Direktor Vitomir Kirii prenosi informaciju dlanovima Nadzornog Odbora o prijedlogu da se

na MESAP-u napravi takozvani Covid odiel i naglaSava da ie to te5ko izvedivo zbog

prokiSnf avanja krova i nedostatka tuSeva i slidnog. Ova ideja bi se realizirala u klajnjoj nuZdi

rrkoliko bi kapaciteti Zupanijske bolnice Cakovec bili premali za zbrrnjavanie svih obolielih
od korone. Takoder jedan od prijedloga od strane Lupana da se ispred dvorane ili prema

dogovoru unutar dvorane organrzka uzimanje briseva, te da se na taj nadin MESAP-ova
dvorana iskoristi u humane svrhe bez obzba Sto ME,SAP financiiski ne6e imati koristi od toga.



Nadzorni odbor MESAP- a d.o.o. zavr5io je s.iednicu u 15:55 sati.

Predsiednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.

lvan Frlin, predsjednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.
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